
Zápisnica z verejného zhromaždenia konaného 2.6.2025 v sále 

kultúrneho domu v Dražkovciach. 

 

 Dôvod zvolania verejného zhromaždenia – Zmena hranice katastrálneho územia obce Dražkovce 

 

Zapisovateľ: Marek Šimko 

Overovatelia: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Zdenko Šalaga 

Schôdzu viedol: Mgr. Ľubomír Višňovec  

Hostia:  podľa prezenčnej listiny prítomných bolo 30 obyvateľov, p. Andrej Horváth, starostka obce Dolný Kalník Iveta 

Balšianková 

-Starostka obce Eva Gáborová privítala hostí a  otvorila verejné zhromaždenie. 

-Mgr. Ľubomír Višňovec predniesol dôvod verejného zhromaždenia, ktorým je zmena hranice katastrálneho územia 

obce Dražkovce. Zmena hranice zahŕňa výmeru o cca 20 000m2 v súkromnom vlastníctve p. Horvátha. Dotknutá 

výmera by po schválení bola pričlenená ku katastru obce Dolný Kalník. 

- Slovo si vzala starostka obce Dolný Kalník  Iveta Balšianková. Oboznámila verejné zhromaždenie s dôvodom zmeny 

katastrálneho územia obce Dražkovce a Dolný Kalník. Dôvodom zmeny je fakt, že Obecné zastupiteľstvo obce 

Dražkovce nemalo záujem vytvárať satelitnú časť obce a do územného plánu nezahrnulo spomínanú výmeru p. 

Horvátha. Dotknutá výmera je priamo susediaca s oblasťou kde je plánovaná výstavba obce Dolný Kalník.  Obec Dolný 

Kalník zaviazalo p. Horvátha vybudovať do plánovanej IBV prístupové cesty a zónu zokruhovať. Jednou z možností je 

napojiť dopravu do IBV cestou na Dolinu v katastrálnom území obce Dražkovce.   

-V diskusii vystúpil p. Ján  Jedinák ktorý predniesol pripomienky k územnému plánu obce Dražkovce, spomenul 

ochranné pásme, a že dotknutá lokalita nie je vhodné na výstavbu IBV. Starostka obce Dolný Kalník argumentovala 

pripomienky p. Jedináka. 

-V diskusii vystúpila p. Viera Šalagová s pripomienkou podaného odvolania pre výstavbu mostného telesa cez IBV pod 

Hájikom. Starostka obce Dolný Kalník potvrdila, že stavebné povolenie bolo napriek odvolaniu vydané a je 

právoplatné. 

- P. Marián Čerpák vyzval verejné zhromaždenie k slušnému vystupovaniu, a neprekrikovaniu sa navzájom. Ďalej si 

vyžiadal k nahliadnutiu schválené územné plány.  

-V diskusii ďalej vystúpil Ing. Zdenko Šalaga ktorý predniesol verejnému zhromaždeniu mapu a plány plánovanej IBV 

p. Horvátha. 

-V diskusii  vystúpil p. Lepieš ktorý sa informoval o alternatívnych vstupoch do plánovanej IBV. 

-V diskusii opäť vystúpil p. Jedinák ktorý sa informoval o predaji pozemku susediaci z jeho pozemkom o ktorý 

v minulosti prejavil záujem. Starostka obce Dražkovce oboznámila p. Jedináka, že daný pozemok nebol odpredaný.  

-V diskusii vystúpil p.Kochan, ktorý sa vyjadril, že ho nezaujíma posun hranice katastra.  

-V diskusii vystúpila p. Fillusová ktorá sa informovala o odpredaji pozemku p. Sňahničanovi cez ktorý pôvodne viedla 

verzia napojenia cesty z IBV. Ing. Zdenko Šalaga ozrejmil, že vzhľadom k terénu by nebolo možné napojenie na cestu 

smerujúcu do obce Dolný Kalník. 

-Všetci zúčastnení boli prizvaní k nahliadnutiu do plánov a budúceho riešenia IBV v katastrálnom území Dolný Kalník 

ako aj napojenia cestnej dopravy cez IBV v obci Dražkovce 



-Mgr. Ľubomír Višňovec požiadal prítomných o vyjadrenie svojho názoru hlasovaním. Za posun hranice katastrálneho 

územia hlasovalo 29 obyvateľov, proti bol 1. 

-Mgr. Ľubomír Višňovec všetkým poďakoval za príspevky do diskusie a ukončil verejné zhromaždenie.  

                                                                                                                                                   

 

 V Dražkovciach 2.6.2025 

 

 

Zapisovateľ:              Marek Šimko                           ................................................   

 

 

Overovatelia:         Ing. Róbert Krasnec                   ............................................... 

 

 

                                 Ing. Zdenko Šalaga                    ................................................ 

   

       


